
NOTA DEL MES 
 
En aquests dies a la bústia de correu electrònic dels partits de l’oposició ens hem 
trobat amb una desagradable nota de l’Associació de Festes Ganxones, 
desagradable pel seu contingut, per la decepció que traspuava de les paraules que 
en la nota es llegien. Hem llegit la nota amb estupefacció i ens preguntem fins on 
arribarà aquest ajuntament en el seu afany d’imposar el seu criteri per la raó del sí o 
sí. 

Diu molt d'un petit grup humà el fet que durant més de trenta anys hagi estan 

organitzant diferents esdeveniments a la seva ciutat, amb caràcter completament 

voluntari i superant tota mena d'obstacles, per intentar fer-los molt més lluïts i re 

nombrats.  Estem parlant de l'Associació de Festes Ganxona – Comissió de Carnaval 

Diu molt d'un petit grup humà el fet que durant més de trenta anys hagi estan 

organitzant diferents esdeveniments a la seva ciutat, amb caràcter completament 

voluntari i superant tota mena d'obstacles, per intentar fer-los molt més lluïts i 

renombrats.  Estem parlant de l'Associació de Festes Ganxones. 

També diu molt del tarannà autoritari i, com a mínim, poc obert al diàleg, de la 

regidoria d'Esdeveniments de Ciutat, formada per tres regidors, un de cada partit 

del Govern (deu ser que no es refien els uns dels altres), el fet que en només tres 

reunions s'hagin carregat la feina duta a terme per l'associació durant tots aquests 

anys. 

El motiu? Estan encaparrats a tornar a fer l'antic recorregut de la Ctra. de Girona, 

que ja és va deixar de realitzar l'any 2003 per diferents motius, entre ells la 

seguretat dels participants i espectadors de la Rua.  No sabem que és el que ha 

pogut passar, però en aquell ja llunyà 2003, la Sra. Laura Aiguaviva, en aquells 

moments regidora de Cultura per CiU, actualment regidora de TxSF, va ser la 

principal promotora del canvi d'ubicació de la rua de Carnaval de la carretera de 

Girona al Passeig del Mar. Que ha canviat? , a part del seu partit polític es clar. 

En què es basen? En un informe totalment mancat de rigorositat emès per l'àrea de 

Vialitat de l'Ajuntament.  

Per què diem que està mancat de rigorositat? Entre altres coses perquè aquest 

mateix informe ja es va realitzar fa dos anys, quan exercia com a Regidor de Cultura 

el Sr. Pere Albó, actual regidor de MES al consistori, amb un resultat completament 

desfavorable al recorregut proposat. 



Qui ho promou? Recordem que el Sr. Oliveras, durant els quatre anys que ha estat 

regidor a l'oposició s'ha dedicat sistemàticament a fer saltar pels aires totes les 

reunions de l'Associació de Colles de Carnaval amb aquest tema. 

Per què? De moment no han estat capaços de donar cap explicació mínimament 

raonable a l'Associació coorganitzadora, que per la seva part, desaconsella aquest 

recorregut, a més de demanar a la Regidoria els diferents informes de tots els actors 

implicats, és a dir: Policia Municipal, Mossos d'Esquadra, Protecció Civil, Creu Roja, 

Brigada Municipal, Àrea de Cultura.  Val dir que aquesta instància es va presentar fa 

més d'un mes, sense que hi hagi hagut cap resposta per part de l'Ajuntament. 

Però el pitjor de tot, és que volen que es prengui ja la decisió pel 2017!!!!. Per què 

tanta precipitació? Què ens estan amagant? Què potser hi ha algun interès fosc al 

darrere? 

El fet és que l'Associació de Festes Ganxones ha decidit per unanimitat    (l'escrit fet 

públic avui es va presentar fa prop de quinze dies sense haver obtingut cap resposta) 

desvincular-se de tots els actes en els quals col·labora o coorganitza a la ciutat. El 

que no havia aconseguit ningú en més de trenta anys, ho han fet tres persones en 

dues estonetes.  Tres regidors completament mancats d'experiència en tot el que 

comporta l'organització d'un esdeveniment tan important per la ciutat com és el 

nostre Carnaval i la Festa Major, han vacil·lat en menysprear i dinamitar totes les 

decisions preses i treballades constantment entre l'Associació i els diferents equips 

de Govern durant anys. 

L'Associació de Festes Ganxones, a més de coorganitzar tots els actes del Carnaval, 

també és responsable de l'organització del Carnaval a la Fresca, Aplec de Pedralta, 

Sardinada de la Verge del Carme, suport als actes de celebració del Pelegrinatge a 

Sant Elm i a diferents actes de la Festa Major, a part de col·laborar amb la resta 

d'entitats de la ciutat sempre que aquestes ho demanen i amb una total 

predisposició a tot el proposat des de l'Ajuntament.  

Per cert. Algú ens explicarà als grups de l’oposició i a tota la ciutadania, com és que 

la les reunions preparatòries de la Festa Major (se n’han fet ja unes quantes) la 

única entitat assistent, i ens consta que amb força poder de decisió, és el Consell 

Local de Joves? I la resta d’entitats? No són importants?  

Recordem que, tot i que la titular és la Sra. Georgina Linares (ERC), sempre va 

acompanyada per les seves dues ombres, la Sra. Laura Serrano (PSC-PSOE) i el Sr. 

David Oliveras (TxSF). 



 

Des de el Grup Municipal de Moviment d'Esquerres (MES) donem tot el nostre 

recolzament a l'Associació de Festes Ganxones, i els agraïm la gran tasca que han 

dut a terme durant tots aquests anys en benefici de la ciutat. I recordar a aquest 

equip de govern  que moltes de les festes ganxones depenen de la bona voluntat 

d’unes persones que VOLUNTARIAMENT dediquen part del seu temps a la ciutat. 

Aquest temps el treuen del temps que podrien dedicar a les seves famílies i amics. 

Recordem que a més del Carnaval hi ha la Cavalcada de Reis o la festa de Sant 

Antoni Abad (que coordinen una gran quantitat de persones i animals amb la 

conseqüent dificultat afegida), també la Festa Major necessita d’aquest voluntariat, 

per tant considerem que totes aquestes persones han de tenir el més gran dels 

respectes, treballen per la ciutat sense esperar res a canvi, per a ells tot el nostre 

agraïment i el nostre suport. Simplement MOLTES GRACIES. 


